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  沈阳诚泰创达科技有限公司成立于2008年，是立足于中国东北以拓展全国市场为主的一家实验室仪器贸易和技术咨询
服务公司，是较早一批从事实验室设备的公司。公司团队中多名领域内专家，为客户提供一系列解决方案。           
                  

作为HEXAGON（海克斯康）、TESA（瑞士-TESA）、THERMO（赛默飞）、GOODTECHWILL（高特威
尔）、ZEISS（蔡司）、ACCRETECH（东京精密）、HUGIS（赫集）、BFRL（北分瑞丽）、NCS（钢研纳克）的核
心代理,诚泰创达为国内客户带来了国内外一流的分析和测试技术以及尖端产品。为高等院校和科研机构、政府机构、
材料工业过程控制行业等提供计量、金属和非金属材料分析、表面分析、硬度、机械测试和样品预处理仪器测试方案以
及实验室整体一站式解决方案。                   

我们具备丰富的经验，充分了解每个客户的核心需求，并致力于提供最佳解决方案。为客户提供更专业、更安全、
更便捷的产品和服务是我们诚泰创达的唯一追求。

沈阳诚泰创达科技简介

CTCD was established in 2008. it is a laboratory instrument trading and technical consulting service company based 
in northeast China and mainly aimed at expanding the national market. it is an earlier group of companies engaged in 
laboratory equipment. Many experts in the company team provide customers with a series of solutions.
     As the core agent of HEXAGON,TESA,THERMO, GOODTECHWILL, ZEISS ,ACCRETECH,HUGIS, BFRL and NCS, CTCD has 
brought first-class analysis and testing technologies and cutting-edge products to domestic customers at home and 
abroad. It provides measurement, metal and non-metal material analysis, surface analysis, hardness, mechanical testing 
and sample pretreatment instrument testing programs as well as a one-stop solution for the entire laboratory for 
institutions of higher learning and scientific research institutions, government agencies, material industry process control 
industries, etc.
     We have rich experience, fully understand each customer's core needs, and are committed to providing the best 
solution. Providing customers with more professional, safer and more convenient products and services is our only 
pursuit of CTCD.
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地址：沈阳市沈河区广宜街70 号 505室
邮箱： 13842052455@163.com
网址： www.syctcd.com
           www.ctcdkj.com
18940198789     孙经理
18698839976     汪经理
               

欢迎联系我们！

CTCD  Technology Co., Ltd.
沈阳诚泰创达科技有限公司沈阳诚泰创达科技有限公司

—与您共创美好明天!
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